
一、产品细节/Product details

三、使用步骤/Use steps 四、技术参数/Technical parameter

五、正确佩戴示意图/Correct wearing diagram

充电指示灯/Charging indicator

电源开关/Power switch

5V充电口/5V charging port

3.5mm插头,插在麦克风插口

3.5mm plug,Plug in the microphone jack

电源指示灯/Power indicator

（接收器）/ (Receiver)

（接收器）/ (Receiver)

接收器/Receiver麦克风/Microphone
X1

说明书/Instructions
X1

6.35mm转接头/Adapter
X1

双头充电线
Double head charging line

X1
X1

附赠6.35mm转接头

Additional 6.35mm adapter

电源开关
Power switch

蓝灯电源指示灯
Blue light power indicator

长按3秒钟变频配对
Press and hold for 3 seconds 

for frequency conversion matching 可变形软管/Flexible hose

喊话拾音处/Call pickup

5V充电口
5V charging port

（头戴发射器）/ (Head transmitter)

3.5mm插头/3.5mm plug

扩音器3.5mm（MIC）插孔

Microphone 3.5mm (MIC) Jack

功放6.35mm（MIC）插孔

Power amplifier 6.35mm (MIC) Jack

1、发射器与接收器连接使用方法：将发射器电源开关打开，蓝灯显示长亮，长按发射器上的 “M”键3秒后，

     蓝灯进入闪烁松开，此时马上打开接收器 电源开关(长按1秒开机)进入无线配对中，稍等几秒后发射 器和

     接收器蓝灯长亮，此时已配对成功，即可使用。 

2、变频使用方法：发射器与接收器连接成功后，短按发射器上“M”键蓝灯 闪烁几下后长亮,变频成功。 

3、多台使用不串频使用方法：同时使用只支持3 0台以下不串频，不干扰！ 切记！多台同时使用必须先根据

     上述（1、发射器与连接 器连接使用方法）步骤重新连接一次后，再变频操作。如 1 0台同时使用，先把

     第1台发射器短按1次“M”键变频，第 2台短按2次“M”键变频，第3台短按3次“M”键变频，以此类推

     到第1 0台和短按1 0次“M” 键变频，即可实现多台使用不串频，不干扰问题。注明： 一定要按顺序来变频！ 

4、出厂复位设置： 长按下音量“+”不放，将电源开关打 开，此时蓝灯进入慢闪模式后松开，立即打开接收器

     电源 开关进入复位模式，蓝灯慢闪数秒后长亮复位出厂设置成 功。 5、低电提示：当电量低时电源指示灯

     "蓝灯"快闪提示,电 量低于1 0 %时会保护性关机、“蓝灯”灭，蓝灯快闪请及 时关机充电。

1. How to connect the transmitter and receiver: turn on the power switch of the transmitter, and the blue 

    light will be on for a long time. Long press the "m" key on the transmitter for 3 seconds, and the blue 

    light will flash and release. At this time, turn on the power switch of the receiver immediately (long 

    press for 1 second) and enter the wireless pairing. After a few seconds, the blue light of the transmitter 

    and receiver will be on for a long time, and the pairing is successful.

2. How to use frequency conversion: after the transmitter is successfully connected with the receiver, 

    press the "m" key on the transmitter for a short time, the blue light will flash for a long time, and the 

    frequency conversion is successful.

3. Multiple use of non serial frequency use method: at the same time, only support less than 30 non 

    serial frequency, no interference! Remember! If multiple units are used at the same time, they must 

    be reconnected according to the above steps (1. How to connect the transmitter and connector) 

    before frequency conversion operation. For example, if 10 transmitters are used at the same time, 

    first press the "m" key once for frequency conversion of the first transmitter, press the "m" key twice 

    for frequency conversion of the second transmitter, press the "m" key three times for frequency 

    conversion of the third transmitter, and so on. If 10 transmitters are used and press the "m" key 10 

    times for frequency conversion, multiple transmitters can be used without series frequency and 

    interference. Note: must be in order to frequency!

4. Factory reset setting: press the volume "+" for a long time to turn on the power switch. At this time, 

    the blue light will enter the slow flash mode and release it. Immediately turn on the receiver power 

    switch to enter the reset mode. The blue light will be on for a long time after a few seconds of slow 

    flash. Factory reset is successful. 5. Low power prompt: when the power is low, the "blue light" of the 

    power indicator will flash. When the power is less than 10%, it will shut down and the "blue light" will 

    go out. The blue light will flash. Please shut down and charge in time.

音箱6.35mm（MIC）插孔

Speaker 6.35mm (MIC) Jack

配对方式

接收器电池容量

接收器待机时间

工作距离

接收灵敏度

出厂默认自动配对

400mAh聚合物电池

大于6小时

-96dB±2db 

载波频率范围

发射功率

频率响应

调制方式

工作频道

639-897MHz

16db±1d

15Hz-15 KHz

FM调制

40个频段

约80米
（无障碍空旷环境下）

Matching method

Receiver battery capacity

Receiver standby time

Working distance

Receiving sensitivity

Factory default automatic pairing

400mah polymer battery

More than 6 hours

-96dB±2db

Carrier frequency range

Transmitting power

frequency response

modulation mode 

Work channel

639-897MHz

16db±1d

15Hz-15 KHz

FM modulation

40 bands

About 80 meters
(barrier free open environment)

无线头戴麦克风取下咪棉套有1个咪头，

请对准嘴部方向

Wireless headset microphone take 

down the microphone cover, there

is a microphone head, please aim at the mouth

约1-2cm/About 1-2cm

头戴式麦克风

Headset microphone

未佩戴前

Before wearing

注意事项

Matters needing attention

出厂标配/Factory standard

附赠

Additional

1、本公司所提供的产品，非人为损坏，实行一年保修；

2、质量或修理事宜，请及时与当地销售商联系！

3、下列情形不享受保修服务∶

a）未按产品使用说明书要求使用、维护、保管而导致的人为损坏

b）非本公司相关的技术人员拆机造成的损坏 

c）因不可抗拒力造成的损坏

1. The company's products, non-human damage, the implementation of one-year warranty;

2. Quality or repair matters, please contact the local seller in time!

3. Warranty service is not available under the following circumstances:

a) Man made damage caused by failure to use, maintain and keep the product in accordance 

    with the instructions

b) The damage caused by the dismantling of the machine by the technicians not related to 

     the company

c) Damage caused by force majeure

QC
检验员: A-001

合格证

Certificate

Examination clerk

二、接收器连接示意图/Receiver connection diagram
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